
Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport 
 
Datum: 27.8.2015 
 
Účast:  dle prezenční listiny. Komise usnášeníschopná přítomno 6 členů z 9 členů  
  
Hosté: Ing. Lea Enenkelová 
 
Koordinátor: Stanislava Walenková 
 
Program: 

1. nová tematická zadání na rok 2016 

2. žádosti o dotace z rezervy  

3. Diskuze – různé 

Průběh jednání: 
 
ad 1) Komise schválila nové tématické zadání pro rok 2016, pro všechny čtyři oblasti. 
             Pro hlasovali všichni členové komise (Strejc, Erben,Chrastina, Tecl, Leišová, Větrovský)  
 
ad 2) Komise navrhuje udělit dotaci Sokolu Příbram ve výši 50 000,- 
             Pro hlasovali všichni členové komise (Strejc, Erben, Tecl, Leišová, Větrovský), zdržel se Chrastina 
 
        Komise navrhuje udělit dotaci Tri klubu Příbram ve výši 20 000,- 
             Pro hlasovali všichni členové komise (Strejc, Erben,Chrastina, Tecl, Leišová, Větrovský)  

 
        Komise navrhuje udělit dotaci Bruslařskému klubu Příbram ve výši 20 000,- 
              Pro hlasovali všichni členové komise (Strejc, Erben,Chrastina, Tecl, Leišová, Větrovský) 
 
        Komise navrhuje neudělit dodatečnou dotaci SK Sporting Příbram 
           Pro hlasovali všichni členové komise (Strejc, Erben,Chrastina, Tecl, Leišová, Větrovský)  
Žádost byla na dokoupení materiálu, tyto pomůcky si atleti mohli pořídit z balíku peněz, které dostali na činnost. 
Podobné žádosti jsme v minulosti také neschválili. 
 
         
 
Příští komise se bude konat ve čtvrtek 1.10.2015 od 16.30 na Zámečku. Hlavním tématem budou návrhy na změny v  
pravidlech. 
 
Datum: 30.8.2015 
Zapsal: Mgr. Josef Strejc 
Podpis: 
 
 
Předseda komise: Mgr. Josef Strejc 
Podpis: 

 


